

Adinah Dancyger



Die Schauspielerin und Regisseurin lebt in New York. BA in Filmproduktion am Bard College, Annandale-on-Hudson, New York. Realisierte eine Reihe von Musikvideos und Beiträge für DAZED. Der halbautobiografische Kurzfilm CHOPPING ONIONS ist ihr Debütfilm. Mit ihren Kolleginnen India Salvor Menuez und Victoria Cronin arbeitet sie derzeit an dem Spielfilmprojekt GIRL PROPS, einem Roadmovie, das mit Hilfe von Crowdfunding realisiert wird.

Based in New York, she is a film director and actor. She holds a BA in film production from Bard College in Annandale-on-Hudson, New York, has made a number of music videos and created content for DAZED. Her semi-autobiographical short CHOPPING ONIONS is her film debut. She is currently working on a feature film project GIRL PROPS, a road movie created with collaborators India Salvor Menuez and Victoria Cronin which has been financed with the help of crowdfunding.

Filmografie Kurzfilme: **2013** Marketa; (Co-Regie) **2015** Chopping Onions

Soli ist sechs Jahre alt und lebt in New York. Als sie dort eine Woche mit ihrer koreanischen Großmutter verbringt, prallen die verschiedenen kulturellen Prägungen aufeinander. Tagsüber mit anderen Kindern im amerikanischen Sommercamp, beginnt Soli auf einmal, ihre geliebte Oma abzulehnen. Die koreanische Sprache interessiert sie nicht, und statt traditioneller Leckereien wünscht sich Soli Pommes. Die Regisseurin kennt diesen Identitätskonflikt.



Chloe Chang, Chang Chung Cha

Soli's six years old and lives in New York. When she has to spend a week with her Korean grandmother there, the different cultural backgrounds collide. After days spent at an American summer camp with other children, Soli not only begins to reject her beloved Granny. She's also not interested in speaking Korean, and instead of traditional delicacies she'd rather eat French fries. The filmmaker is very familiar with this kind of cultural conflict.

USA 2016

16 Min. · DCP · Farbe

Regie, Buch **Adinah Dancyger**
 Kamera **Miles Joris Peyrafitte**
 Schnitt **Adinah Dancyger**
 Musik **Nicholas Chomowitz**
 Sound Design **Arjun Sheth**
 Production Design **Victoria Cronin**
 Kostüm **Victoria Cronin**
 Casting **Adinah Dancyger**
 Regieassistent **Vira Lee**
 Production Manager **Vira Lee**
 Produzentin **Adinah Dancyger**
 Ausführende Produzentinnen und Produzenten
Joel Dancyger, Grace Dancyger,
Alfredo G. Carballude, Michelle Morris,
Renata Dancyger
 Co-Produzentin **Vira Lee**

Darsteller

Chloe Chang (Soli)
Chang Chung Cha (Großmutter)
Matthew Lucas (Lonnie)

Produktion

Halmuni Films
 New York, USA
 +1 917 8461318
 dancygera@gmail.com

Weltvertrieb

noch offen